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írásbeli kérdés

„A két tanítási nyeIvú iskola normatívái» efmmel a Házszabály 91 .§--a alapján kérdést
kivástak benyújtani Hiller István miniszter úrhoz .
A kérdésre írásban kérem válaszát .

Hazánk Euröpai Uniós Csatlakozása óta kfale>nr ser megnQtt a nyelvtanulás jelentősége,
amelyet hazánk e-téren tapasztalható hátránya is indokol .
Ezeu törekvés nagyszem és hatékony eszközei a két tanítási nyelvű és a nemzetiségi iskolák .
A választókc rzetemben található két tanítási nyelvín gimnázium kettős fezadatot lát el .
Egyrészt falai között anyanyelvükön tanulhatnak a városban és kórnyékén élő, országosan is
jelentós német kisebbség tagjai, agyasakkor anyanyelvi minten folytatja tanulmányait bárki,
aki felvételt nyer az iskolába. Így ebben az esetben a kulturális és oktatási tényszók
szerencsés és hatékony egy íttállásárál beszélhetünk . Az említeti gimnáziumnak mindezek
ellenére mégis azzal kell szembesülnie, hogy fele annyi normatívában részestit, mintha
nemzetiségi iskola leu.ne. Ez a hátrányos megkíikinbt5zte~k is beillő gyakorlat egy a
megyében is nyelvoktatása kulespozfcíót betölt© intézmény hatékonyságát nagy mértékben
csökkenti

Tisztélt Miniszter Űr!

Nem tart attól, hogy a nyelvoktatás jelenlegi nehéz helyzetében a maradék két tanítási nyelvű
iskola sem tud maid az igényeknek megfelelően mükódni?

Tervezi-e minisztérium, -hogy a komoly, anyanyelvi szintű nyelvoktatást folytató iskolák
normatfváit közelíti egymáshoz?

Várom megtisztelő válaszát .

Békés, 2007 . január 12 .
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